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Protokoll fört vid årsmöte för Härnösands Älg & Kronskötselområde 

Plats: Häggdångers Bygdegård 
 
Tid:    2022-08-10 klockan 18,30 
 

1. Föreningens ordförande Per-Arne Olsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat 

 
2. Sten-Orvar Westerlund valdes till ordförande för dagens möte. 

 
3. Styrelsen anmälde Annette Nordin som sekreterare för mötet. 

 
4. Christer Karlsson och PA Östman valdes till rösträknare och att justera dagens 

protokoll 
 

5. Närvarande på mötet är 42 röstberättigade. 
 

6. Stämman beslutades vara behörigen utlyst. 
 

7. Dagordningen fastställdes efter följande justeringar/tillägg: 
- P 19 val av övriga ledamöter jämte suppleanter i tur att avgå i styrelsen 
- Omedelbar justering av punkterna 17, 17-1 och 17-2,  
- S-O Westerlund anmäler ett förslag under punkt 22 
 

8. Per-Arne Olsson föredrog verksamhetsberättelsen enligt bilaga 8, 8-1, 8-2 för det 
gångna verksamhetsåret, vilken godkändes enhälligt av stämman och lades till 
handlingarna. 
 
Per-Arne Olsson föredrog den ekonomiska rapporten enligt bilaga 8, vilken godkändes 
enhälligt och lades till handlingarna. 

 
9. Per-Arne Olsson föredrog styrelsens förslag till budget, för det kommande 

verksamhetsåret enligt bilaga 9. Stämman fastställde förslaget enhälligt. 
 

10. Göte Norell föredrog revisorernas berättelse där revisorerna föreslår stämman att 
styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet enhälligt av stämman för det gångna 
verksamhetsåret. 

 
11. Föreningen har för det gångna verksamhetsåret ett ekonomiskt underskott på  

-11.620 kr och 65 öre, vilket av stämman beslutades överföras i ny räkning för jaktåret 
2022/2023. 

 
12. Per-Arne redovisade om förändringarna av skötselområdets omfattning, bilaga 12-14 

Läggs till handlingarna.  
 

13.  Utgick då inga motioner inkommit. 
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14. Per-Arne Olsson föredrog praktiskt viltvårdsarbete och inventeringar, bilaga 12-14. 
Stämman beslutade godkänna redovisningen. Läggs till handlingarna. 

 
15. Stämman beslutade att fastställa föreningsbidraget år 2023 till 250 kronor i enlighet 

med styrelsens förslag enligt bilaga 15. 
 
Kjell Nilsson föreslog att, vad gäller delning o sammanslagning ska detta vara 
färdigställt senast 1 augusti, mot vad det står i styrelsens förslag den 1 juli. 
 
Ordförande ställer förslagen mot varandra. 
Stämman beslutade att den 1 augusti skulle gälla. 
Allt annat gällande regler rörande föreningen i bilaga 15, fastställdes av stämman. 
 
Styrelsen påminner om att den som betalar in till föreningen, anger vid betalning 
jaktlagets namn samt vad betalningen avser. 

 
16. Förslag på styrelsearvoden från valberedningen 

Ordförande: 3.500 kronor 
Kassör: 2.200 kronor 
Sekreterare: 1.200 kronor 
Ledamot: 800 kronor 
Reseersättning enligt statliga regler.  
 
Förslaget fastställdes enhälligt av stämman. 

 
17. Per-Arne Olsson föredrog styrelsens förslag om jakt på älg enligt bilaga 17.  

 
Kjell Nilsson lade ett annat förslag på tilldelningens utförande, mot styrelsens förslag. 
Kjell Nilssons förslag var som följer: i kvotgrupp 0-100 –0 tjurar, 101-250 – 5 tjurar, 
251-431—7 tjurar, 432-129—17 tjurar, 1292 -- 8 tjurar.  

 
Ordförande ställer förslagen mot varandra. Ordförande finner att styrelsens förslag 
fick 22 röster och Kjells förslag fick 10 röster. Styrelsens förslag beslutades gälla. 
Därmed antogs och fastställdes alla punkter i bilaga 17 av stämman. 
Stämman beslutade även att punkten skulle vara omedelbart justerad. 
 
Per-Arne Olsson föredrog styrelsens förslag om jakt på kronvilt enligt bilaga 17-1. 
Förslagen antogs och fastställdes av stämman i sin helhet utan ändringar.  
Stämman beslutade även att punkten skulle vara omedelbart justerad. 
 
Per-Arne Olsson föredrog styrelsens förslag om Älg & Kronviltjaktens utförande 
enligt bilaga 17-2.  
Styrelsens förslag antogs av stämman i sin helhet enhälligt.  
Stämman beslutade även att punkten skulle vara omedelbart justerad. 
 
Not: Alla jaktlag skall rapportera vägd vikt på älgkalv 
         Alla jaktlag skall åldersbestämma vuxna älgar 
         Alla jaktlag skall rapportera Älgobs och Kronobs senast den 30 september. 
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18.  Stämman valde Per-Arne Olsson till ordförande för föreningen för en tid av ett år i 
enlighet med valberedningens förslag. 
 

19.  Val av två ledamöter jämte suppleanter i styrelsen för en tid av 2 år.  
Stämman valde Maria Eriksson och Birgit Edin till ledamöter för en tid av två år, 
enligt valberedningens förslag.  

      Stämman valde Peter Häggström till suppleant för en tid av två år, enligt    
      valberedningens förslag. 
          
20. Val av två revisorer jämte en suppleant 

Stämman valde Lars Norberg (sammankallande) och Göte Norell till revisorer för en 
tid av ett år, enligt valberedningens förslag. 
Stämman valde Tommy Thelberg till suppleant för en tid av ett år, enligt 
valberedningens förslag. 

 
21. Val av valberedningen: 

Stämman valde Magnus Eriksson (sammankallande), Jan Bylund och Patrik 
Olsson.  
Stämman valde Peter Östman som suppleant 
 

22. Per-Arne informerade om omkringliggande skötselområdens jaktutövning.  
Sten-Orvar Westerlund återtar sitt förslag. 
 
Sten-Orvar Westerlund tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
 
…………………………………..  …………………………… 
Ordf. Sten-Orvar Westerlund  Sekr. Annette Nordin 
 
 
 
………………………………….  …………………………… 
Just. Christer Karlsson   Just. PA Östman 

 
 

 S
W

, S
O

CK
, P

AÖ
, A

N
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




[
  {
    "personal_id": "f0e4d0735bb7dfa40427a9effcdc662f84c1da7b3ec21dacac5df644fc0c1923",
    "sign_ip": "31.208.197.202",
    "full_name": "ANNETTE NORDIN",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "31.208.197.202",
      "orderRef": "e31b65dd-0c4b-4d0f-ac7d-b2e3c3633c82",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "ANNETTE NORDIN",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "e6bbabbfc8b3d568b5bbbd34b66956f0bc3962756b4fcc3fbec39967f4f25b6e",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 121533
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2022-08-28 08:53",
    "sign_time": "2022-08-28T06:53:50.993Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: ÅrsstämmaÄSO.pdf\nStorlek: 121533 byte\nHashvärde SHA256: e6bbabbfc8b3d568b5bbbd34b66956f0bc3962756b4fcc3fbec39967f4f25b6e",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "a185f3f1eae6fc93b2619b794720c20412df10344e098954d02ba38dca59d3be",
    "sign_ip": "62.108.197.182",
    "full_name": "PER ANDERS ÖSTMAN",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "62.108.197.182",
      "orderRef": "a6b8164f-17bc-4ff1-b55a-aef1c1ec4f79",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "PER ANDERS ÖSTMAN",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "e6bbabbfc8b3d568b5bbbd34b66956f0bc3962756b4fcc3fbec39967f4f25b6e",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 121533
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2022-08-28 14:46",
    "sign_time": "2022-08-28T12:46:31.780Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: ÅrsstämmaÄSO.pdf\nStorlek: 121533 byte\nHashvärde SHA256: e6bbabbfc8b3d568b5bbbd34b66956f0bc3962756b4fcc3fbec39967f4f25b6e",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "af4d60201e14bb872ba8f860e6a555f3045dd8b330cc980e95d08d711d6251f2",
    "sign_ip": "78.71.2.207",
    "full_name": "Sven Olov Christer Karlsson",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "78.71.2.207",
      "orderRef": "9985418a-19bd-46a8-8505-54268d92a222",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "Sven Olov Christer Karlsson",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "e6bbabbfc8b3d568b5bbbd34b66956f0bc3962756b4fcc3fbec39967f4f25b6e",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 121533
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2022-08-28 20:38",
    "sign_time": "2022-08-28T18:38:13.745Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: ÅrsstämmaÄSO.pdf\nStorlek: 121533 byte\nHashvärde SHA256: e6bbabbfc8b3d568b5bbbd34b66956f0bc3962756b4fcc3fbec39967f4f25b6e",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "b0c3384985de84c8c82f2265fe517e0d8b6e435b11140d0d3529351f7ff31d70",
    "sign_ip": "178.174.136.77",
    "full_name": "STEN WESTERLUND",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "178.174.136.77",
      "orderRef": "d34dedfe-bf8b-48af-a055-b4dc1f707497",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "STEN WESTERLUND",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "e6bbabbfc8b3d568b5bbbd34b66956f0bc3962756b4fcc3fbec39967f4f25b6e",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 121533
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2022-08-31 09:26",
    "sign_time": "2022-08-31T07:26:35.039Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: ÅrsstämmaÄSO.pdf\nStorlek: 121533 byte\nHashvärde SHA256: e6bbabbfc8b3d568b5bbbd34b66956f0bc3962756b4fcc3fbec39967f4f25b6e",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  }
]




Protokoll fört vid årsmöte för Härnösands Älg & Kronskötselområde 


Plats: Häggdångers Bygdegård 
 
Tid:    2022-08-10 klockan 18,30 
 


1. Föreningens ordförande Per-Arne Olsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet 
öppnat 


 
2. Sten-Orvar Westerlund valdes till ordförande för dagens möte. 


 
3. Styrelsen anmälde Annette Nordin som sekreterare för mötet. 


 
4. Christer Karlsson och PA Östman valdes till rösträknare och att justera dagens 


protokoll 
 


5. Närvarande på mötet är 42 röstberättigade. 
 


6. Stämman beslutades vara behörigen utlyst. 
 


7. Dagordningen fastställdes efter följande justeringar/tillägg: 
- P 19 val av övriga ledamöter jämte suppleanter i tur att avgå i styrelsen 
- Omedelbar justering av punkterna 17, 17-1 och 17-2,  
- S-O Westerlund anmäler ett förslag under punkt 22 
 


8. Per-Arne Olsson föredrog verksamhetsberättelsen enligt bilaga 8, 8-1, 8-2 för det 
gångna verksamhetsåret, vilken godkändes enhälligt av stämman och lades till 
handlingarna. 
 
Per-Arne Olsson föredrog den ekonomiska rapporten enligt bilaga 8, vilken godkändes 
enhälligt och lades till handlingarna. 


 
9. Per-Arne Olsson föredrog styrelsens förslag till budget, för det kommande 


verksamhetsåret enligt bilaga 9. Stämman fastställde förslaget enhälligt. 
 


10. Göte Norell föredrog revisorernas berättelse där revisorerna föreslår stämman att 
styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet enhälligt av stämman för det gångna 
verksamhetsåret. 


 
11. Föreningen har för det gångna verksamhetsåret ett ekonomiskt underskott på  


-11.620 kr och 65 öre, vilket av stämman beslutades överföras i ny räkning för jaktåret 
2022/2023. 


 
12. Per-Arne redovisade om förändringarna av skötselområdets omfattning, bilaga 12-14 


Läggs till handlingarna.  
 


13.  Utgick då inga motioner inkommit. 
 







14. Per-Arne Olsson föredrog praktiskt viltvårdsarbete och inventeringar, bilaga 12-14. 
Stämman beslutade godkänna redovisningen. Läggs till handlingarna. 


 
15. Stämman beslutade att fastställa föreningsbidraget år 2023 till 250 kronor i enlighet 


med styrelsens förslag enligt bilaga 15. 
 
Kjell Nilsson föreslog att, vad gäller delning o sammanslagning ska detta vara 
färdigställt senast 1 augusti, mot vad det står i styrelsens förslag den 1 juli. 
 
Ordförande ställer förslagen mot varandra. 
Stämman beslutade att den 1 augusti skulle gälla. 
Allt annat gällande regler rörande föreningen i bilaga 15, fastställdes av stämman. 
 
Styrelsen påminner om att den som betalar in till föreningen, anger vid betalning 
jaktlagets namn samt vad betalningen avser. 


 
16. Förslag på styrelsearvoden från valberedningen 


Ordförande: 3.500 kronor 
Kassör: 2.200 kronor 
Sekreterare: 1.200 kronor 
Ledamot: 800 kronor 
Reseersättning enligt statliga regler.  
 
Förslaget fastställdes enhälligt av stämman. 


 
17. Per-Arne Olsson föredrog styrelsens förslag om jakt på älg enligt bilaga 17.  


 
Kjell Nilsson lade ett annat förslag på tilldelningens utförande, mot styrelsens förslag. 
Kjell Nilssons förslag var som följer: i kvotgrupp 0-100 –0 tjurar, 101-250 – 5 tjurar, 
251-431—7 tjurar, 432-129—17 tjurar, 1292 -- 8 tjurar.  


 
Ordförande ställer förslagen mot varandra. Ordförande finner att styrelsens förslag 
fick 22 röster och Kjells förslag fick 10 röster. Styrelsens förslag beslutades gälla. 
Därmed antogs och fastställdes alla punkter i bilaga 17 av stämman. 
Stämman beslutade även att punkten skulle vara omedelbart justerad. 
 
Per-Arne Olsson föredrog styrelsens förslag om jakt på kronvilt enligt bilaga 17-1. 
Förslagen antogs och fastställdes av stämman i sin helhet utan ändringar.  
Stämman beslutade även att punkten skulle vara omedelbart justerad. 
 
Per-Arne Olsson föredrog styrelsens förslag om Älg & Kronviltjaktens utförande 
enligt bilaga 17-2.  
Styrelsens förslag antogs av stämman i sin helhet enhälligt.  
Stämman beslutade även att punkten skulle vara omedelbart justerad. 
 
Not: Alla jaktlag skall rapportera vägd vikt på älgkalv 
         Alla jaktlag skall åldersbestämma vuxna älgar 
         Alla jaktlag skall rapportera Älgobs och Kronobs senast den 30 september. 


 







18.  Stämman valde Per-Arne Olsson till ordförande för föreningen för en tid av ett år i 
enlighet med valberedningens förslag. 
 


19.  Val av två ledamöter jämte suppleanter i styrelsen för en tid av 2 år.  
Stämman valde Maria Eriksson och Birgit Edin till ledamöter för en tid av två år, 
enligt valberedningens förslag.  


      Stämman valde Peter Häggström till suppleant för en tid av två år, enligt    
      valberedningens förslag. 
          
20. Val av två revisorer jämte en suppleant 


Stämman valde Lars Norberg (sammankallande) och Göte Norell till revisorer för en 
tid av ett år, enligt valberedningens förslag. 
Stämman valde Tommy Thelberg till suppleant för en tid av ett år, enligt 
valberedningens förslag. 


 
21. Val av valberedningen: 


Stämman valde Magnus Eriksson (sammankallande), Jan Bylund och Patrik 
Olsson.  
Stämman valde Peter Östman som suppleant 
 


22. Per-Arne informerade om omkringliggande skötselområdens jaktutövning.  
Sten-Orvar Westerlund återtar sitt förslag. 
 
Sten-Orvar Westerlund tackade för visat intresse och avslutade mötet. 


 
 
 
…………………………………..  …………………………… 
Ordf. Sten-Orvar Westerlund  Sekr. Annette Nordin 
 
 
 
………………………………….  …………………………… 
Just. Christer Karlsson   Just. PA Östman 
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